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Vragen van het lid Ypma (PvdA) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over de lunchpauze van leraren in het basisonderwijs 
(ingezonden 3 september 2015) 

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek van CNV Onderwijs naar de tussenschoolse 
opvang en pauzeregeling in het basisonderwijs, en de berichtgeving 
hierover?1 2 

Vraag 2
Onderschrijft u het belang dat scholen en ouders de ruimte hebben om in 
onderling overleg de onderwijstijd flexibel in te delen waardoor het bijvoor-
beeld mogelijk is een continurooster te hanteren? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het van goed werkgeverschap getuigt als leerkrachten 
in het basisonderwijs recht hebben op een (lunch)pauze zoals iedere andere 
werknemer? 

Vraag 4
Wat is uw mening over het feit dat 54% van de leerkrachten, werkzaam op 
basisscholen met een continurooster, in het genoemde onderzoek van CNV 
Onderwijs aangeeft zeer ontevreden te zijn over de pauzeregeling? 

Vraag 5
Bent u van mening dat schoolbesturen voldoende middelen ter beschikking 
hebben voor het organiseren van de tussenschoolse opvang én het realiseren 
van een passende pauzeregeling voor leraren? Zo ja, waarom? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Wat is naar uw mening de rol van de schoolbesturen in het vormgeven van 
de pauzeregeling en de bekostiging ervan?

1 https://www.cnvo.nl/actueel/nieuws/onderwijs-nieuws/nieuws-details/article/scholen-hebben-
geen-geld-voor-tussenschoolse-opvang/

2 http://www.telegraaf.nl/binnenland/24441564/__Continurooster_funest_voor_lunchpauze__.html
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